
l;rr-;${isrxx,ffirt§*§:t ..J

r l" ,r I .:"r s ..+J}+"d}fld;'iTif

Ors.rrr: 716413-0499

ÅnströrESPRoroKoLL

protokoll fört vid Gubbmyrens Samf;illighetsft)renings årsmöte påskdagen den 27 mars 2016

konfbrenslokalen Lavinen. Experium Lindvallen.

§ 1 Mötet öppnas
ördtörande 

-Holger 
Mattsson hälsade alla mötesdeltagare hjärtligt välkomna. Ett stort antal medlemmar,

dr-vgt 90-ta1. hade samlats till årets stämma. Ordförande förklarade mötet for öppnat.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet
ilolger Mattsson och Anita Engblom valdes av stämman till ordförande respektive sekreterare för mötet.

§ 3 Fastställande av dagordning
bagordningen fastställdes av stämman med tillägg under § 16 övrigt b) Debiteringslängd 2016 c) Nytt

handelsomräde" d) Information om gemensam upphandling av el.

§ 4 Mötets behöriga utlysande
Stämman beslutade att ärsmötet blivit behörigen utlyst.

§ 5 Val av två justeringsmän jämte ordfiirande att justera dagens protokoll.
Stäntnran Seslutade, -ianite ordtörande- att till justeringsmän r'älja Göte Danielsson och Birger Brodalil-

§ 6 Styrelsens och revisorernas verksamhetsberättelse fiir 2015

ördförande gick igenom föreningens stadgar och foreningsidö. Några punkter från verksamhetsberättelsen

redovisades:
- F örsluget ./ran komntun. att .föreningen erbjuds ansluta sig till kommunah vatten. konmter alt dröja.

L'i planerur".för att ha eget vatten ca 5 år till.
- tr.orr enlreprenör, Lasse Sit,ertsen, har iffirskaffat en "ny" spårmaskin och spåren har varit hrtt hela

sci,songen.

- Skoterkörningen har.fungerat bra och inga klagomål har inkommit till styrelsen.

- Tt,a glasconråinrar har tillkommit på vår sopstation. Problemet med att rzro .\'oPcontuinrar.fylls med

onnut cjn httshallssopor kvarstår. Ordförande uppmanade medlemmarna atl infbrmera sinu gr)ster

och hantyerkare t,ad ,som gdller vid vår sopplats. En medlem önskade .fler tunnor ahernativt störle

Ittnnor.för mcttau/all. Flerct medlemmar papekade att glastwnnorna r)r.fulla och utt det darftr ser Ltt

s6m det gör. Styrelsen tog titt sigfrågan och ska titta på vad som kan görcts at prrtblemen.

- Skogsayverkningen cir avslutad ochblev lite dyrare cin berciknat, ca 100 tsk. Ordlörande uppmanade

medlemmarna att ta kontakt med vår entreprenör om de önskar hjtilp med utt .fiilla trtid pa egen

murk. En nrecllem patalac{e alt stora trdd fortfarande ligget h'cu' i skogsområdet mellan

(1 harupi ni onvcigen o ch Hattvcigen.

- Kassören, Gert Mattisson, redovisade utfallet för 2015 som visade ett underskott pa -150 tkr mot

butigelerut -161 tsk.

- Revi,sionsber(ittelsen visades.

Mötet godkände berättelserna.

§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen
Stämman beslutade bevilia styrelsen ansvarsfrihet för är 2015.
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§ 8 Stvrelsens förslag till budget och debiteringslängd för 2016

Kassijren sick igenom budget för 2016. Föreningen beräknas gå tned underskott på ca -180 tkr trots en

h(lping ar, ärsavgifien. och alt avskrivningar kompenserats av en motsvarande fbndupplösning. Ordförande

fijrklaracle sty,relsens rekommendation till mötet att höja den rörli-ea ar gitien rned 40 kr per andel. Avgiften

har varit 190 lir per andel under många år. En medlem argumenterade tör'att avgiflen 190 kr per ar,del ska

.,ara oliir.änclrad. Föreningens må1 har tidigare varit att ha en likviditet motsvarande 1 år's intäkter 1.5 milj.

lir. Före1i1gen har idag en likviditet på 2.5 milj.kr. Medlen-rmen tbresiog att avvakta med eu ho.ining ar'

ar.rifien. Orfllijlande konrmenterade stylelsens f'örslag med att vi gått tled underskott i tlera åt' och att

;i,. gilien legat still. Förenings r,attenlednin-esnät är ca rt0 är gammalt och kommer att Lrehör a atgärrLl-i. itlecl

stor.a kgstlader sgm tiiljd. FörlLrsterna vi haft l-rar tärt pä likviditeten. Flera medlemmar uttalade sitt stt'rcl I'ör

str,r.clsens 1örslag att ho.ja avgiften. Eftersom tlä förslag florelåg. tbreslog Orclföranden en omröstniilg nred

iianduppräckning. Restiltatet blev ett överväldigande ja för en höjning.

N,lijtet beslutade att höja cler-r rörliga avgiften med 40 kr fr'än 190 kr till 230 lir per anciel. och godkär.rde detl

av strrclsen tiamlagda budgeten.

Orcjl-ijrancle intbmerade mötet att en debiteringslängd 1ör 2016 med de nya avgifiema 1åg fiamlagd för

gr:rnskning på rnötet och även på föreningens hemsida under rubriken medlemsinfbnratiou.

En mecllenr .sliillcle .fi"ugcut om inte yis,;tt int,estet'ingtrr kon görcts t.ex. unldggtrncle uv en gongvtig

.g(1lisn'./g .Tt'Llt rLu't ()nlt'Lr(ie fill Lintiyttilen. h'tiih'e'iÅdt .''r'rl-ctLit ttll cit itiir'gt,!11:r..Ilriti e 17 trlfi'1Ii/li§
öt"er. F-jtillt:iigen mec{ tlen ,stct'kct trclik som dtit't'uclet'. Fttreningett hur.gcrtt trltp ";h'ltur' .srttrt hcinri.vnt'

/ill gcltg'iigur.till Linth,ullen och Stit/jatlsturget.,St1t'els'en logtill sig.fi'ugtttt ochsktr ptut1'tl liftct t'url

.sottt kun görus.
f,n medlent fi'u41crt{a ont t,ullenla,alitelen pa del kontmunalu ttcrttnel. Orcllbruncle svtrt'trt{e att t'i r

tltrg.:/tigcl intc tel nugot otn hur tlel kon'tmnnulu vutlnel ar. Föreningens'sköt,vel uv vtrlletn'erket

,qt.ttn.tktt.t ragelhundet ut; kornmunens konlrollctnt, och vullenprover fi"ctn t'ttrl rultenverk visctt'tttt t'i

fut r II trnI i gt rctlt e tl.

§ 9 Arvoden till s§,relse och revisorer
An'odesbeIoppen 1ämnades ofbrändlade.

§ 10 Val av två s§-relseledamöter ftir en tid av tva år
Valheredningen har under'äret bestått av sammankallande Peter Sen'in samt Björ'n Steeu ocll Bo \\-a11in.

Vaibercch, ingen fi-rreslog omval av Anita Engblom på tr,å år. Nyval ar,' Ulrika Björn pa t\ a 31' solll

elterträdarc till orcilorande l-lolger Mattsson som valt att avgå. samt ny'val av Antreli Vesterhollr pii ett ar'.

5i trinr nr an b es I u tad e eni igt l'alberedningens förslag.

§ 1l Val av två s§,'relsesuppleanter för en tid av två är
ialbereclningen tiireslog åmval av Lennart l,arsson och Jan Hoen pä två år. Chatarina lr'latzen har valt att

ayga i törtict. Ordförai-rcle töreslog att vi under nästa mandatperiod endast har 3 suppleantet'. men ltt vi
cflerl-rancl prör,ar behovet att ha flera.
S tii mnr an b es lu ta de en I i gt valberedningens och ordförandes försl ag.

§ l2 Val av tva revisorer och två revisorsuppleanter för en tid av ett år
Valbereclnin-9en löreslog omrral av Lena Bemtsson och Stig-Olof Larsson som revisorer. satnt omval av

L)onrT 1' N4agnt-isson och Stefan Pettersson som rerrisorsuppleanter.

Stlimman beslutade enligt valberedningens törslag.
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§ 13 Val av valberedning för en tid av ett hr
Stämman beslutade valjiHolger Mattsson, Bo Wallin samt Sofia Friberg till valberedning för ett är.

§ 14 Inlämnade av två motioner:
u) Grovröjning av skog
- Ordförande infbrmerade mötet att Skogsstyrelsen har beslutat att ingen skog fär fiillas bakom

fastigheterna på Gubbmyrvägens nordvästra sida upp mot fiället. Orsaken var att skogen anses som

fiällnära natur.

b) Beriikning av andelstul
- Föreningen tillämpar de normer som Lantmäteriet angivit i en förtättning 2003.

Viii du veta mer om hur andelstal beräknas gå in på vår hemsida medlemsinfbrmation klicka på

"För cttt lrisa om normerför berrikning av andelstal klicka htir" .

§ 15 Frågor att besvara från årsmötet 2015:

u) Felpurkerude bilur
pei-grr1-Lagerberg intbrmeracle mötet att brev gätt ut till de som hyr ut till säsongsanstäilda samt ett

mail till *.äI.*-urna där vi ber om att de ser över sina parkeringsytor så att gäster inte måste

parkera på vägen. Detta för att underlätta for snöröjning och utryckningsfbrdon.

b) Viigtrurnmor
4 krn dikning har utlorts utmed vägarna i våat område defra ft)r att forhindra ör'ersr'ämning i dikena.

Vår entreprenör kommer att se över där avrinningen i dikena inte fungerar och vägtrumman mäste

bytas. Faslighetsagaren kommer att informeras före åtgärd, eftersom det ingår i ägarens ansvarar att

hä en tungeiande rägt.r**u. Ordförande uppmanade medlemmarna, att om åtgärd behövs. då se till
att utöka parkeringsplatsen i samband med detta.

§ 16 Övrigt
a) Skogsawerkning uvslut

Sle .s{ 6.

a) Debiteringsliingd för 2016
Ordförande infbrmerade än en gäng att debiteringslängden for 2016 med den nya avgiften fanns

framlagd för granskning.

b) Information nytt hundelsomtåde
Ordf-örande informerade om en kommande etablering av ett handelsomräde vid Fjällvägen intill
rondellen vid infarten till Lindvallen. Infarlen till handelsområdet kommer att ske liån Ostf ällsvägen.

Vår forening ansvarar för vägunderhåll på Östfiällsvägen från rondelien och till Gubbmyren.

Styrelsen måste bevaka att en ny förrättning görs gällande sträckan fi'ån rondellen och forbi infarlen

till handelsområdet. Området förväntas att inrymma lCA-Lindvallen, som nu ligger invid Experium.

samt ytterligare Z st ej nu kända etableringar. Markexploatören ser det möjligt att ICA-Lindvallen

skall kunna tlytta till nytt läge redan 2018.

c) Informution om möilig gemensam upphandling av el
Hillevi Blomkvist fiån Dalakraft med assistent Lena informerade att Dalakraft kan erbjuda

föreningels medlemmar ett ramavtal för elleverans. Avtalet löper pä 3 eller 5 år. bundet' mixat

bundet/iorligt eller rörligt. Malungs Elnät är distributör av elnätet, fakturering sker gemensamt. En
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arbetsgrupp, bestående av Gefi Mattisson, Lennart Larsson och Jan Hoen. bildades för att Llndersöka

mojligheten att ta fram ett gemensamt rama\tal.

Några tiågor/inlägg från medlemmarna som togs upp undel mötet:

- Fin,s 1et nagot intresse./ör.fiberanslutning till området? l,'3-del at; stcimman visade intresse för
unslutning. En arbetsgtupp komnter att bildas som undersöker et'entuell anslutning.

- En .fctcebiokgt"upp /inns f\r.ftreningens medlemtnar. Vilt dtt bli medlem ga in pa t'ar hemsida och

ktiika pa fuiebiiigruppnn Det bar .finnas regler för vad sont .far tas in pa sidan, och LUrikct ' sottt

opsvaiar..fö, gruppun, åtog sig att skapa en policy Jör detta, och tillse att inget obehörigt kommer in

pri sidan.
- problem kan uppsta i trafiken eftersom det kan bli tveksamheter vad som gciller vid korsningar. Vad

srtrt gciller a,,i,tt högeriegeln gcitler på samtligavr)gar i vårt område, vilket cir ,skyltat vid infQrt titl

omraclet.

- L'atl ltiincler tner) skidsparel, det röda sparet, som går nedanför Olarsgården. En sttrgby haller på att

etctbleras och tlet kommer i framtiden innebcira att skidspåret dras om nago(. I år har spåret haft en

t i I I fci I li g s tt" d c kn i n g.

- Slr),ltningen, rcifi åkriktning, vicl.föreningens elljusspår cir något oklar. Slq'ltningen korumer att ses

över in/ör ncisla scisong.

- Vet ni någo( mer om etablering av tomtområdet noru om, Kremlavcigen och Lomellt'cigen'? Vad

.ytt,r"el.sen t,el tir. ttil inpien etablering kan ske.förrcin kommunens vctttendisrrihulittrt iir löst.

§ l7 s{eddelande om plats där årsmötesprotokollet hålls tittgängligl
§ekreteraren informerade om att årsmötesprotokollet kommer att sättas upp på anslagstavlan vid

breviädorna. läggas in på vår hemsida -B§1gsbh$§tr s§, medlemsinformation, samt skickas ut till alla

som 1ämnat sin e-postadress.

§ 18 Tid och plats fiir nästa årsmöte
Nästa möte äger rum påskdagen den 16 april 2017.

§ 19 Avslutning
rtyr,'alde ordftiånde avtackade avgångne ordförande Holger Mattsson för sina 6 år och överlämnade en

Sälenhäst och blommor.

En medlem tackade hela styrelsen för väl utfort arbete under det gångna året.

Ordförande tachade och avslutade mötet'

,Vid Rrotok;pt

* *ir{iru;(t{v'xa'
Airita EnUblopr

Justeras
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